
 
Fra: Egil Sekkelsten 
Sendt: onsdag 25. september 2019 16:52 
Til: postmottak@fredrikstad.kommune.no <postmottak@fredrikstad.kommune.no>; Lisbeth 
Sjøbrend Kempinger <lisbeth.kempinger@politiet.no> 
Emne: Gjennomgjøring og høy fart i Bydalen 

  
Ser at kommunen har åpnet bommen i Hassingbakken, noe som velforeningen er skeptiske 
til, spesielt i forhold til sikkerheten for barn og myke trafikanter. 
Dette grunnet kombinasjonen mye trafikk, uoversiktlighet og høy hastighet. 
 
At kommunen vurderer at bakken må åpnes for gjennomkjøring når Dammyr stenges 
underbygger det velforeningen gjennom en årrekke har hevdet, at Bydalen er en del av 
riksveinettet i Fredrikstad. 
Veistandarden er ikke egnet for slik belastning, og påpeker igjen risikoen for skade på hus og 
eiendom. Viser her til møte om anleggstrafikk i forbindelse med vann/kloakk som ble 
gjennomført tidligere i år. 
 
Trafikkbelastningen i Bydalen er meget stor i rushtiden og veforeningen ber derfor om at vi 
har en god dialog om hva som kan gjøres for bedre trafikkbildet generelt og for kunne sikre 
trygg ferdsel for alle, ikke minst for 
alle som bruker Bydalen som skolevei. Derfor er både kommunen og politiet på maillisten. 
Ber om at kommunen setter opp fartsmåler(e) og at politiet gjennomfører fartsmålinger. 
Understreker at farten til dels kan være veldig høy, noe trafikkmålingen som ble gjort i 
februar beviser. 
 
 
med vennlig hilsen 
 
Egil Sekkelsten 
Leder, Bydalen vel 
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